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P R O T O K Ó Ł  nr XLI/18 

sesji Rady Miejskiej Węglińca 

w dniu 26 kwietnia 2018 r.  

miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu GiM Węgliniec 

 

 

    O godz. 9.03 Przewodniczący Rady Pan Waldemar Błauciak otworzył obrady 

wypowiadając oficjalną formułę: „Otwieram czterdziestą pierwszą sesję Rady Miejskiej 

Węglińca”. 

W oparciu o listę obecności (zał. nr1) poinformował, że spośród piętnastoosobowego, 

ustawowego składu Rady obecnych jest 12 radnych. Dodał, że nieobecny to radny Stanisław 

Papież, natomiast radni Elżbieta Grabowska oraz Marek Wawrzynek zgłosili swoje spóźnienie. 

W związku z powyższym stwierdził, że obrady są prawomocne. 

Następnie powitał wszystkich zebranych, m.in. Burmistrza Gminy i Miasta Węgliniec 

Stanisława Mikołajczyka, Komendanta Komisariatu Policji w Pieńsku Podkomisarza 

Antoniego Owsiaka, Aspiranta Sztabowego Komisariatu Policji w Pieńsku Bogdana 

Fronczaka, Młodszego Kapitana z PSP w Zgorzelcu Grzegorza Fleszara, Komendanta Zarządu 

Oddziału Miejsko-Gminnego ZOSP RP w Węglińcu Janusza Drosia  . Lista osób zaproszonych 

i uczestniczących w sesji stanowi zał. nr 2.  

 

 

Do wskazanego przez Przewodniczącego Rady porządku obrad, który został przekazany 

wszystkim zainteresowanym wraz z materiałami na sesję (zał. nr 3), Burmistrz Gminy i Miasta 

Stanisław Mikołajczyk wniósł, aby przed punktem związanym ze sprawozdaniem z jego 

działalności omówić i przegłosować dwa pierwsze projekty uchwał, tj. w sprawie zmian w WPF 

i zmian w budżecie. Spowodowane to jest tym, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

zawiera w swojej treści pozycje, które w formie podjętej uchwały muszą być załączone do 

wniosku o udzielenie dotacji, który to wniosek musi być zawieziony do Wrocławia w dniu 

dzisiejszym.   

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza, aby z BLOKU UCHWAŁ dwa 

pierwsze projekty oznaczone punktami 8.1 i 8.2 omówić i poddać pod głosowanie przed 

punktem 5 porządku obrad, tj. SPRAWOZDANIEM Z PRACY BURMISTRZA. Radni przyjęli zmianę 

jednogłośnie 12 głosami „za”. 

Cały porządek obrad, uwzględniający w/w zmianę, Rada również przyjęła jednogłośnie, 12 

głosami „za”.  

 

Kolejnym punktem porządku obrad było PRZYJĘCIE PROTOKOŁU SESJI Z DNIA 29 MARCA 2018R. 

Uwag nie zgłoszono i niniejszy protokół został przyjęty jednogłośnie, 12 głosami „za”.  

 

Następnie przystąpiono do punktu 4, tj. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH.  Prowadzący 

obrady przypomniał, że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. 

Dodał, że jeżeli będzie to możliwe, ustna odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części 

posiedzenia. W przypadku braku takiej możliwości, zainteresowanemu zostanie przekazana 

pisemna odpowiedź. 

 

W związku z przyjętymi zmianami do porządku obrad przystąpiono do omawiania projektów 

uchwał. Na prośbę Przewodniczącego Rady, Przewodniczący Komisji Gospodarczo-

Finansowej Zbigniew Zawadzki odczytał, iż na posiedzeniu w dniu 24 kwietnia br. Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 5 głosami „za” i taką 

sama ilością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w WPF. 
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Przewodniczący Rady przypomniał, że powyższe projekty były również omawiane w 

przeddzień posiedzenia Komisji a następnie oddał głos Burmistrzowi, który tradycyjnie 

rozpoczął od projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie.  

(o godz. 09:18 w trakcie prezentowania przez Burmistrza zmian w budżecie na posiedzenie 

przybył spóźniony radny Marek Wawrzynek) 

Burmistrz uzupełniając przekazane już informacje na posiedzeniu Komisji i na spotkaniu mówił 

o zwiększeniu budżetu Gminy o kwotę 3 164 812 zł, które jest skutkiem wypracowanej w 

zeszłym roku nadwyżki budżetowej, o zasądzonym odszkodowaniu od firmy od inspektora 

nadzoru budowlanego, o środkach inwestycyjnych dla OSP oraz o dodatkowych dotacjach dla 

klubów sportowych przeznaczonych na remonty i utrzymanie obiektów sportowych. 

Po zakończeniu omawiania przez Burmistrza zmian w budżecie, głos zabrała Skarbnik Jolanta 

Zawisza, która zaprezentowała zmiany w WPF. Po zakończeniu prezentacji Burmistrz 

odpowiadając na pytanie radnego Krzysztofa Kutrowskiego wyjaśnił sprawę remontu Domu 

Kultury w Czerwonej Wodzie.  Po wyczerpaniu tematu przystąpiono do głosowania.   

(o godz. 09:27 w trakcie prezentowania przez Skarbnik Jolantę Zawiszę zmian w WPF na 

posiedzenie przybyła spóźniona radna Elżbieta Grabowska) 

W drodze glosowania 13 głosami „za” i 1 „wstrzymującym się”, Rada podjęła uchwałę nr 

935/XLI/18 w sprawie zmiany załączników do uchwały nr 881/XXXVIII/17 z dnia 29 grudnia 

2017 r w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec. 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 4. 

Również 13 głosami „za” i 1 „wstrzymującym się”, Rada podjęła uchwałę nr 936/XLI/18 w 

sprawie zmian w budżecie. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 5. 

 

Następnie przystapiono do kolejnego punktu porządku obrad dotyczącego SPRAWOZDANIA Z 

DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA W OKRESIE MIĘDZY SESJAMI. Kserokopia pisemnego sprawozdania, 

obejmującego miesiąc marzec 2018 r., stanowi zał. nr 6. 

W związku z pytaniami radnych Burmistrz przedstawił dodatkowe informacje dot. wskazanych 

w sprawozdaniu spraw.  

Po wysłuchaniu przedstawionych przez Burmistrza informacji, jednogłośnie, 14 głosami „za”, 

Rada przyjęła w/w sprawozdanie.   

 

Tematem kolejnego punktu porządku obrad była ANALIZA STANU BEZPIECZEŃSTWA NA TERENIE 

GMINY I MIASTA WĘGLINIEC ZA ROK 2017. (pisemne informacje w tej sprawie stanowią załączniki 

od nr 7 do nr 9). Przewodniczący Rady poprosił o odczytanie opinii Komisji GF. 

Przewodniczący poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w analizę. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że niniejszy temat analizowany był na przedwczorajszym 

posiedzeniu Komisji Gospodarczo-Finansowej.   

Pierwszym referującym niniejszy temat był Komendant Komisariatu Policji w Pieńsku Antoni 

Owsiak. Posiłkując się prezentacją multimedialną przedstawił sprawy obejmójące: cele 

strategiczne Komendy Powiatowej w Zgorzelcu, priorytety, zagrożenie przestępczością, 

zdarzenia w poszczególnych podstawowych kategoriach, wykrywalność, wykroczenia, 

przestępczość, stan bezpieczeństwa w ruchu drogowym, działalność prewencyjną, akcje i 

działania profilaktyczne, działalność dzielnicowych, pogadanki, współpracę z samorządami, 

sytuację kadrową. 

Kolejną informację nt. bezpieczeństwa przedstawił Młodszy Kapitan z PSP w Zgorzelcu 

Grzegorz Fleszar. W trakcie prezentacji omówiono takie sprawy jak: zakres i obszar działania, 

zatrudnienie, organizacja, wyposażenie, sytuacja w powiecie zgorzeleckim, interwencje w 

latach 2015, 2016 i 2017 na terenie gminy Węgliniec, w tym w rozbiciu na rodzaj, liczbę 

zdarzeń w gminie Węgliniec,  ilość zdarzeń w 2017 r. w rozbiciu na podział administracyjny, 

interwencje z podziałem na udział poszczególnych jednostek, ilość niepodjętych działań przez 
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jednostki OSP z terenu gminy Węgliniec, wypadki z udziałem ludzi, szkolenia, 

charakterystyczne zdarzenia na terenie gminy Węgliniec, działania prewencyjne, działania 

administracyjne, upomnienia, grzywny, udział w ćwiczeniach, działalność sali edukacyjnej 

Ognik.  

Ostatnim referującym temat bezpieczeństwa był Komendant Gminny ZOSP RP w Węglińcu- 

Janusz Droś. W trakcie prezentacji multimedialnej zostały omówione tematy dotyczące: sprzętu 

i wyposażenia jednostek OSP, zakupu nowego samochodu, przeprowadzonych działań, 

rodzajów i ilości zdarzeń, największych zagrożeń w 2017 roku, ilościowego stanu członków 

OSP poszczególnych jednostek, pracy z młodzieżą oraz ich osiągnięć, wyszkolenia i 

wyposażenia strażaków, uczestnictwa w ćwiczeniach, udziału strażaków w różnego rodzaju 

wydarzeniach.  

Po zakończeniu prezentacji przystąpiono do zadawania pytań i dyskusji. Radny Marek 

Wawrzynek poruszył temat wycofania po wypadku wozu strażackiego z OSP w Starym 

Węglińcu i możliwości rozwiązania tego problemu. Następnie  radny Zbigniew Zawadzki pytał 

się o powody wycofania z użytku wozu strażackiego w OSP Węgliniec. Wóz mimo tego, że 

niedawno przeszedł przegląd techniczny został przez jednostkę OSP Węgliniec wycofany z 

użytku. Komendant Gminny dowiedział się o tym z Facebooka. Podobno powodem wycofania 

była korozja skrytek i możliwość wypadnięcia sprzętu. Mówiono kto odpowiada za wycofanie 

samochodu. Zdaniem radnego Marka Wawrzynka o wycofaniu samochodu nie powinni 

decydować sami strażacy. Taka decyzja powinna być potwierdzona przeglądem - profesjonalną 

diagnostyką. Zastanawiano się czy decyzja o wycofaniu samochodu nie była spowodowana 

tym, że ten samochód miał być na pewien czas przekazany do jednostki OSP w Starym 

Węglińcu. Mówiono jeszcze o rywalizacji między jednostkami OSP, etatach konserwatorów w 

jednostkach i wykonywanych przez nich napraw, możliwości przekazania do OSP w Starym 

Węglińcu innego samochodu. Burmistrz wyjaśnił, że jednostki OSP są stowarzyszeniami 

finansowanymi przez samorząd. Pojazdy są zakupywane za zasadzie dotacji i staja się 

własnością stowarzyszenia czyli danej jednostki i to ona decyduje o jego losach. Gmina niestety 

nie ma podstaw prawnych do tego, żeby nakazać przekazanie pojazd do innej jednostki. 

W związku z zaistniałą sytuacją radny Krzysztof Kutrowski zaproponował, aby zwołać 

posiedzenie Komisji Rewizyjnej, Prawa i Porządku Publicznego, żeby wyjaśnić sprawę 

samochodu pożarniczego z OSP w Węglińcu. 

Na zakończenie Burmistrz przypomniał jakie środki zostały przeznaczone w zeszłym roku na 

funkcjonowanie jednostek OSP z terenu naszej Gminy i jaki sprzęt Gmina ma obowiązek im 

zapewnić.       

Następnie na prośbę prowadzącego posiedzenie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Prawa i 

Porządku Publicznego odczytał, iż Komisja na swoim posiedzeniu w dniu 19 kwietnia br 4 

głosami „za” pozytywnie zaopiniowała analizę stanu bezpieczeństwa na terenie Gminy i Miasta 

Węgliniec za rok 2017. Przystąpiono do głosowania. 

13 głosami „za” i 1 „wstrzymującym się” radni pozytywnie zaopiniowali  analizę stanu 

bezpieczeństwa na terenie Gminy i Miasta Węgliniec za rok 2017. 

 

Po tej części obrad, ok. godz. 11.37, prowadzący sesję ogłosił przerwę.  

Podczas przerwy salę posiedzeń opuścili przybyli na sesję goście z PSP, OSP i Policji. 

 

O godz. 12.19, po wznowieniu obrad, przystąpiono do realizacji punktu dotyczącego ANALIZY 

DZIAŁALNOŚCI MGOK (materiały stanowią zał. 9 i 10). Przewodnicząca Komisji Oświaty i 

Kultury, której oddano głos powiedziała, że komisja pozytywnie zaopiniowała analizę 

działalności MGOK, ze szczególnym położeniem nacisku na to aby biblioteki na terenie Gminy 

były dłużej i częściej otwarte.  

Dyrektor MGOK Bogdan Walczak prezentując sprawozdanie z działalności ośrodka mówił 
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m.in. o naprawach w podległych mu jednostkach, problemie kadrowym w bibliotekach, złym 

oszacowaniu środków pieniężnych na zakup środków czyszczących i materiałów biurowych 

przez poprzedniczkę i wykorzystaniu już całej kwoty na ten cel, stanie obiektów w momencie 

przejmowania przez niego stanowiska dyrektora. Odpowiadając na pytania radnych wyjaśnił, 

że w przypadku wynajęcia sali papier toaletowy i mydło w płynie zapewnia tylko na wejście 

potem wynajmujący sam musi uzupełniać, przedstawił najbliższe imprezy, które maja się odbyć 

na terenie Gminy i  szerzej omówił jak będzie wyglądał Gminny Dzień Sportu.  

( podczas dyskusji o godz. 12:57 salę posiedzeń opuścił radny Grzegorz Tyrakowski)  

Po zakończonej dyskusji przystąpiono do głosowania. 

13 głosami „za” radni pozytywnie zaopiniowali Analizę działalności MGOK. 

 

Po zakończeniu głosowania o godz. 13:06 Przewodniczący ogłosił 10 minutową przerwę. 

 

Po wznowieniu posiedzenia Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu, tj. BLOKU 

UCHWAŁ. Projekty rozpatrzono w następującej kolejności, począwszy od punktu 8.3, gdyż dwa 

pierwsze punkty zostały omówione wcześniej zgodnie ze zmianą w porządku obrad: 

1. w sprawie zmiany przebiegu ulicy Partyzantów i ulicy Sikorskiego zaliczonych do 

kategorii dróg gminnych na terenie Gminy i Miasta Węgliniec 

Przewodniczący Komisji GF Pan Zbigniew Zawadzki poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała w/w projekt uchwały 5 głosami „za”. Burmistrz wyjaśnił, że zmiana przebiegu 

ulic jest niezbędna aby uzyskać środki z programu na remont. Pytań do niniejszego projektu 

nie było więc przystąpiono do głosowania. 

12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 937/XLI/18 w sprawie zmiany przebiegu ulicy 

Partyzantów i ulicy Sikorskiego zaliczonych do kategorii dróg gminnych na terenie Gminy i 

Miasta Węgliniec.  

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 11. Podczas głosowania nieobecni radni Mariusz Mól i 

Grzegorz Tyrakowski. 

2. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Przewodniczący Komisji GF Zbigniew Zawadzki poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała dwadzieścia projektów w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego/dzierżawy na 

cele rekreacyjne, proponując jednocześnie w każdym przypadku okres najmu/dzierżawy        

„do 5 lat”. 

Z uwzględnieniem zaproponowanego okresu dzierżawy, jednogłośnie, 12 głosami „za”, Rada 

podjęła uchwałę nr 938/XLI/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne.  

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 12. Podczas głosowania nieobecni radni Mariusz Mól i 

Grzegorz Tyrakowski. 

3. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Z uwzględnieniem zaproponowanego okresu dzierżawy, jednogłośnie, 12 głosami „za”, Rada 

podjęła uchwałę nr 939/XLI/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 13. Podczas głosowania nieobecni radni Mariusz Mól i 

Grzegorz Tyrakowski. 

4.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy najmu garażu 
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Z uwzględnieniem zaproponowanego okresu dzierżawy, jednogłośnie, 12 głosami „za”, Rada 

podjęła uchwałę nr 940/XLI/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu garażu 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 14. Podczas głosowania nieobecni radni Mariusz Mól i 

Grzegorz Tyrakowski. 

5.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Z uwzględnieniem zaproponowanego okresu dzierżawy, jednogłośnie, 12 głosami „za”, Rada 

podjęła uchwałę nr 941/XLI/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 15. Podczas głosowania nieobecni radni Mariusz Mól i 

Grzegorz Tyrakowski. 

6.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy dzierżawy gruntu zabudowanego nie kubaturowo 

Z uwzględnieniem zaproponowanego okresu dzierżawy, jednogłośnie, 12 głosami „za”, Rada 

podjęła uchwałę nr 942/XLI/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu zabudowanego nie kubaturowo 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 16. Podczas głosowania nieobecni radni Mariusz Mól i 

Grzegorz Tyrakowski. 

7.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego  

Z uwzględnieniem zaproponowanego okresu dzierżawy, jednogłośnie, 12 głosami „za”, Rada 

podjęła uchwałę nr 943/XLI/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego.  

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 17. Podczas głosowania nieobecni radni Mariusz Mól i 

Grzegorz Tyrakowski. 

8. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

944/XLI/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne. 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 18. Podczas głosowania nieobecni radni Mariusz Mól i 

Grzegorz Tyrakowski. 

9. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

945/XLI/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 19. Podczas głosowania nieobecni radni Mariusz Mól i 

Grzegorz Tyrakowski. 

10. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

946/XLI/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne. 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 20. Podczas głosowania nieobecni radni Mariusz Mól i 

Grzegorz Tyrakowski. 

11. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego  



 6 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

947/XLI/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 21. Podczas głosowania nieobecni radni Mariusz Mól i 

Grzegorz Tyrakowski. 

12. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego  

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

948/XLI/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 22. Podczas głosowania nieobecni radni Mariusz Mól i 

Grzegorz Tyrakowski. 

13. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

949/XLI/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 23. Podczas głosowania nieobecni radni Mariusz Mól i 

Grzegorz Tyrakowski. 

14. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

950/XLI/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 24. Podczas głosowania nieobecni radni Mariusz Mól i 

Grzegorz Tyrakowski. 

15. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

951/XLI/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 25. Podczas głosowania nieobecni radni Mariusz Mól i 

Grzegorz Tyrakowski.  

16. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

952/XLI/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 26. Podczas głosowania nieobecni radni Mariusz Mól i 

Grzegorz Tyrakowski. 

17. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

953/XLI/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 27. Podczas głosowania nieobecni radni Mariusz Mól i 

Grzegorz Tyrakowski. 

18. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 
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Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

954/XLI/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 28. Podczas głosowania nieobecni radni Mariusz Mól i 

Grzegorz Tyrakowski. 

19. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

955/XLI/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 29. Podczas głosowania nieobecni radni Mariusz Mól i 

Grzegorz Tyrakowski. 

20. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

956/XLI/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 30. Podczas głosowania nieobecni radni Mariusz Mól i 

Grzegorz Tyrakowski. 

21. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 12 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

957/XLI/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 31. Podczas głosowania nieobecni radni Mariusz Mól i 

Grzegorz Tyrakowski. 

 

Następnie przystąpiono do realizacji punktu SPRAWY ORGANIZACYJNE, w trakcie którego; 

➢ 12 głosami „za” Rada pozytywnie zaopiniowała wniosek wypracowany przez Komisję 

Rewizyjną, Prawa i Porządku Publicznego o zabezpieczenie w budżecie Gminy i Miasta 

Węgliniec kwoty 3 000 zł na zakup narkotestów dla Komisariatu Policji w Pieńsku. 

Przewodniczący pozostałych Komisji poinformowali, że w okresie między sesjami Komisje 

nie wypracowały żadnych wniosków; 

➢ Zapoznano się z korespondencją, która wpłynęła do Rady w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie pismo Biblioteki Publicznej w Ruszowie Grupy 

teatralnej „Pirat” działającej przy w/w Bibliotece w sprawie prośby o wyasygnowanie z 

nadwyżki budżetowej funduszy na zakup oświetlenia scenicznego i mikrofonów 

pojemnościowych – w kwocie 1 500 zł. Rada zaopiniowała pismo pozytywnie, 12 głosami 

„za” z zastrzeżeniem, że zakupiony sprzęt miałby być w dyspozycji Biblioteki Publicznej 

w Ruszowie. 

 

W punkcie ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA Burmistrz odpowiadając na zapytanie 

radnego Marka Wawrzynka poinformował, że w ramach środków przeznaczonych na 

usuwanie dzikich wysypisk zleci posprzątanie terenu po byłym przedszkolu.  

 

W punkcie WOLNE GŁOSY I KOMUNIKATY; 

➢ Burmistrz odpowiadając na pytanie radnej Bożeny Wajdy wyjaśnił, że osoby chcące 

wyrzucić zużyte igły i strzykawki, mogą pobrać z Gminy specjalne pojemniki.  
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➢ Burmistrz poinformował, że podejmie się sfinansowania transportu na wyjazd na 

Memoriał Janusza Kusocińskiego w Chorzowie i czeka na propozycje kogo nagrodzić 

takim wyjazdem. 

➢ Burmistrz przekazał informacje nt. przedszkola i decyzji PSP, która uwzględnia 9 pkt z 

zagrożeniami do usunięcia. 

➢ Radny Marek Wawrzynek poprosił wszystkich zebranych o wywieszenie flag. 

➢ Radny Krzysztof Kutrowski poruszył temat środków na gadżety związane ze Świętem 

Odzyskania Niepodległości. 

➢ Burmistrz odpowiadając na pytanie radnego Krzysztofa Kutrowskiego poinformował, że  

prace nad ścieżką rowerową ruszą po odbiorze prac związanych z siecią przesyłową. 

➢ Radny Andrzej Fink pytał się o pakiety na nieczystości po czworonogach. Burmistrz 

odpowiedział, że na ten moment jest bardzo małe zainteresowanie. 

➢ Radny Tomasz Szymański mówił o zakupie koszulek dla uczestników biegu z flagą. 

➢ Burmistrz odpowiadając na pytanie radnego Andrzeja Finka wyjaśnił, że dodatkowe 

wywozy śmieci wielkogabarytowych będą od miesiąca czerwca, a nie od maja ponieważ 

takie rzeczy trzeba wcześniej zgłaszać. 

➢ Przewodniczący Rady poruszył temat projektu budowy chodnika w Czerwonej Wodzie. 

 

              Stwierdzając, że porządek obrad został wyczerpany, o godz. 14:14, Przewodniczący 

Rady oficjalnie zakończył posiedzenie słowami: „Zamykam czterdziestą pierwszą sesję Rady 

Miejskiej Węglińca”.   

 

 

 

 
  

            

          PRZEWODNICZĄCY RADY  

 

                       (-) WALDEMAR BŁAUCIAK  
 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

Protokołowała: 

 
Alicja Biardzka-BRM  

Węgliniec, dn. 26 kwietnia 2018 r.  


